

通知書 編號 AS-IRB03-112267 NUM : 日期 2023/08/08 Date :	中央研究院醫學研究倫理委員會 審查結果通知	IRB03 修訂日期 Revised Date : 0307' 2016
---	--------------------------	---

申請案編號： AS-IRB01-23040(N)
計畫執行時間： 2024/01/01 至 2024/12/31

申請項目：
☒ 新申請案
☐ 變更計畫：
☐ 期中審核(至期間)
☐ 結案審查
☐ 不良反應
☐ 異常事件
☐ 實地訪查
☐ 其他

計畫名稱： 總計畫 全面揭示KRAS基因突變的癌症進展模型，以確定潛在的合併療法；子計畫#1 KRAS 突變引起的體外形態變化和體內轉移能力的成像和追蹤；子計畫#2 KRAS 突變模型中的免疫逃避和浸潤缺失；子計畫#3 KRAS 突變模型中脂質生物合成、膽固醇產生及其相關代謝事件
Comprehensively revealing cancer progression models of genetically altered KRAS to identify potential combination therapies; Subproject#1 Imaging and tracking of morphological changes in vitro and metastatic capacity in vivo caused by KRAS mutations. Subproject#2 Impaired immune evasion and infiltration in the KRAS mutant model. Subproject#3 Lipid biosynthesis, cholesterol production, and their associated metabolic events in the KRAS mutant model.

申請人： 蕭宏昇 Michael Hsiao
審核結果： 免審, 下次期中/結案審核日期 2024/12/31

不通過/暫停/終止/撤銷原因：
無

附註意見：
欲檢閱者，請向本委員會依程序申請。

